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Írásbeli választ igénylő kérdés
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Tisztelt Elnök Asszony!
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„Hogyan kívánja a minisztérium kompenzálni azokat a hátrányokat, amelyek a
dunántúli szakiskolák összevonása miatt a felvételi id őszak során megtapasztalhatóak? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A Dunántúli Napló c . lap 2009 . január 29-i száma „Eldugták a baranyai iskolákat” címmel
közölt cikket . Az újság állítása szerint szülők keresték meg a szerkesztőséget amiatt, hogy a
Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium által fenntartott Baranya megyei
középiskolák adatai pontatlanul szerepelnek egy, az Educatio Kht . által üzemeltetett, a
továbbtanuláshoz való jelentkezéshez információkkal szolgáló internetes adatbázisban .

A probléma hátterében az áll, hogy a dunántúli FVM-fenntartású iskolákat a
minisztérium tavaly ősszel összevonta, s így létrejött szekszárdi székhellyel a Dunántúli
Agrárszakképző Központ, amely a térség nyolc szakiskoláját foglalja magában . Ennek
következtében az adatbázisban a nyolc tagintézménnyé lefokozott szakiskola egységese n
jelenik meg Tolna megye iskoláinál, így a nyilvántartás szerint úgy tűnhet, Baranya
megyében nincs is ilyen profilú oktatási intézmény .

Ez minden bizonnyal azzal a következménnyel jár, hogy kevesebben fogna k
felvételizni a Baranya megyei FVM-fenntartású iskolákba .

A fentiek alapján kérdezem Miniszter úrtól : hogyan kívánja a minisztérium kompenzálni
azokat a hátrányokat, amelyek a dunántúli szakiskolák összevonása miatt megtapasztalhatóak
a felvételi időszak során? Kíván-e akár fizetett hirdetésben, akár más módon pótlólagosan
tájékoztatást adni a Baranya megyei szakiskolákba való felvételizés lehet őségérő l? Továbbá
kérdezem : miért kellett egyáltalán összevonni a dunántúli FVM szakiskolákat, amikor ez
láthatóan hátrányt jelent a mindennapok során, így a felvételi id őszakban is?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . február 12.

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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